
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 14. november 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 147

Ministeren bedes kommentere, hvorvidt det i sammenligninger af unges tobaksforbrug

med vores nabolande er relevant for Sundhedsstyrelsen at inddrage forbruget af snus,

når eksempelvis Folkehelseinstituttet i Norge konstaterer, at antallet af unge, der bruger

tobak ikke falder, men at Norge blot oplever et skift fra cigaretter til snus, hvorved det

samlede tobaksforbrug blandt unge i Norge er cirka dobbelt så stort som i Danmark? Der

henvises til https://www.fhi.no/nyheter/2017/snus-overtar-for-royking-blant-unge/

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
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